

致各會員：

銀行轉賬繳費須知

會計部每月收到經銀行轉賬或網上轉賬之款項，惟部分轉賬未有提供會員個人資料，導致未能核實付款人身份及確認有關款項，影響入賬安排。

為確保準確處理，會員在使用任何轉賬方式繳交費用時，必須將轉賬收據，會員號碼及英文姓名電郵至 accounts@kthoa.com，待會計部電郵回覆確認後，方為成功繳費。

會員如欲使用網上轉賬，請將款項轉至以下戶口：

銀行：HSBC 匯豐銀行

戶口名稱：九龍仔業主會

戶口號碼：018-6-067211

如未能提供完整資料，會計部將無法處理相關款項，敬請各會員合作。

九龍仔業主會

會計部謹啟

二零二六年二月十三日

13th February 2026

Dear Members,

Bank Transfer Payment Guidelines

Each month, the Accounts Department receives payments made by bank transfer or online transfer. However, some transfers are made without sufficient member information, making it impossible to verify the identity of the payer and confirm the payment, which affects the posting of the transaction.

To ensure accurate processing, members who make payments by any transfer method must email the transfer receipt, together with their membership number and English name, to accounts@kthoa.com. Payment will only be regarded as successful upon receipt of a confirmation email from the Accounts Department.

For online transfers, please remit payment to the following account:

Bank: HSBC

Account Name: The Kowloon Tsai Home Owners Association

Account Number: 018-6-067211

If the required information is not provided in full, the Accounts Department will be unable to process the payment. Thank you for your cooperation.

Accounts Department

The Kowloon Tsai Home Owners Association